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بسته تشویقی ویژه نوسازی بافت 

فرسوده در گلستان؛ پروانه ساختمانی 
رایگان شد   

بهارستان_بهاره عشقی صابر/ شهردار گلستان خبر 
از ارائه بســته های تشویقی ویژه داد و بر اساس این طرح، 
پروانه ساختمانی برای ســاختمان های واقع در محدوده 

بافت فرسوده به صورت رایگان صادر می شود.
در راســتای اجرای طرح های توســعه و بهبود بافت 
شــهری، شهرداری با همکاری و حمایت شورای اسلامی 
شهر و حمایت مســئولین اســتان تهران، اقدام به ارائه 
بسته های تشویقی ویژه برای نوسازی بافت های فرسوده 

نموده است.
 دکتر سید محمد میرزمانی، شهردار گلستان، ضمن 
تأکید بر اهمیت نوسازی بافت های فرسوده، از ارائه پروانه 
ساختمانی رایگان به شهروندانی که در محدوده های بافت 
فرسوده اقدام به نوسازی ساختمان های خود می نمایند، 
اظهار داشــت: با توجه به مصوبات اخیر کمیسیون عالی 
معماری و شهرسازی ایران و همچنین حمایت های استان 
تهران، بسته های تشویقی متنوعی برای شهروندان در نظر 

گرفته شده است.
وی هدف از اجرای این طرح را بهبود کیفیت زندگی 
شهروندان، کاهش مخاطرات ناشی از بافت های فرسوده و 

ارتقای سیمای شهری عنوان کرد.
شهردار گلستان همچنین از شهروندان خواست تا برای 
کسب اطلاعات بیشتر در خصوص این طرح و بهره مندی از 
خدمات ارائه شده، به سازمان عمران و بازآفرینی فضاهای 
شهری واقع در شــهرک قلعه میر )منطقه ۲ شهرداری 
گلســتان( و همچنین بــه اداره شهرســازی و معماری 
ساختمان مرکزی شهرداری گلستان واقع در بلوار آیت الله 

سعیدی)جاده ساوه ( مراجعه نمایند.

پیشتازی پالایشگاه در اجراي برنامه 
های مختلف ورزشی برای آقایان  

به گزارش روابط عمومی و بین الملل هلدینگ پتروپالایش 
اصفهان مسئول ورزش حرفه ای و قهرمانی پالایش نفت 
اصفهان ، با اشاره به اینکه در ۶ ماهه امسال اقدامات بسیار 
مناسبی در حوزه ورزش آقایان انجام شده است ، مرتضی 
محمدی، از برگزاری المپیاد پیشکسوتان و بازنشستگان 
صنعت نفت منطقه ۳ کشــور در رشته های شنا ،تنیس 
روی میز، بدمینتون، دارت ،شــطرنج و آمادگی جسمانی 
درپالایشگاه اصفهان خبر داد و افزود: شرکت در مسابقات 
کشتی قهرمانی استان اصفهان در رده فرزندان ، شرکت 
درمسابقات بدمینتون وزارت نفت کشور رده فرزندان زیر 
۱۷ سال به میزبانی شیراز، از جمله این برنامه ها بوده است.
به گزارش واحد رســانه ی روابــط عمومی و بین الملل 
هلدینگ پتروپالایش اصفهان، مرتضی محمدی، از برگزاری 
المپیاد پیشکسوتان و بازنشستگان صنعت نفت منطقه ۳ 
کشور در رشته های شنا ،تنیس روی میز، بدمینتون، دارت 
،شطرنج و آمادگی جسمانی درپالایشگاه اصفهان خبر داد 
و افزود: شرکت در مسابقات کشتی قهرمانی استان اصفهان 
در رده فرزندان ، شرکت درمسابقات بدمینتون وزارت نفت 
کشور رده فرزندان زیر ۱۷ سال به میزبانی شیراز، از جمله 

این برنامه ها بوده است.

یکصد و چهل و ششمین جلسه صحن 
علنی شورای اسلامی شهر رشت برگزار 

شد
به گزارش امور ارتباطات شــهرداری رشــت، یکشــنبه 
۲۹ مهر،یکصد و چهل و ششــمین جلسه صحن علنی 
شورای اســلامی با حضور هادی حق شــناس استاندار 
گیلان،رئیس،اعضای شورای اسلامی و شهردار رشت در 

سالن جلسات شورا برگزار شد.
 

 هوای ۷ شهر خوزستان در وضعیت 
قرمز است  

 طبق اعلام سامانه پایش کیفی هوای کشور، هوای امروز 
هفت شهر خوزستان در وضعیت »ناسالم« و »قرمز« بوده 
است. بر اساس اعلام سامانه پایش کیفی هوای کشور، در 
ســاعت ۸:۰۰ امروز )۲۸ مهرماه( شاخص کیفیت هوا بر 
اســاس اندازه گیری ذرات معلق با اندازه ۲.۵ میکرون در 
ایستگاه شرکت ملی حفاری ایران در اهواز ۱۵۳، ایستگاه 
شــماره ۲ اداره کل حفاظت محیط زیســت خوزستان 
در اهواز ۱۸۲ و ایستگاه پســت برق شمار ۳ اهواز ۱۸۵، 
ایستگاه دزفول ۱۵۳، ایستگاه شوشتر ۱۵۵، ایستگاه های 
بهبهان و رامهرمز ۱۶۱ و ایستگاه خرمشهر ۱۵۸ میکروگرم 
بر مترمکعب بوده بنابراین هوای این شهرها در وضعیت 
»ناسالم« و »قرمز« بوده است.  همچنین هوای اندیمشک، 
شــادگان و ماهشهر در شرایط »ناســالم برای گروه های 
حســاس« و »نارنجی« بوده اســت. طبق شاخص ۲.۵ 
میکرون، هوای امیدیــه در وضعیت »قابل قبول« بوده و 
هوای هیچکدام از شهرهای خوزستان در شرایط »پاک« 
نبوده است. شــاخص کیفیت هوا )AQI( به پنج دسته 
اصلی تقسیم بندی می شود. بر اساس این تقسیم بندی از 
عدد صفر تا ۵۰ هوا پاک، از ۵۱ تا ۱۰۰ هوا قابل قبول، از 
۱۰۱ تا ۱۵۰ هوا ناســالم برای گروه های حساس، از ۱۵۱ 
تا ۲۰۰ هوا ناسالم برای همه گروه ها، از ۲۰۱ تا ۳۰۰ هوا 
بسیار ناسالم و از ۳۰۱ تا ۵۰۰ شرایط کیفی هوا خطرناک 

است.

 کلانتری از نفت مسجدسلیمان کنار 
گذاشته شد  

پس از کسب نتایج ضعیف و رقم خوردن شش باخت در 
۷ بازی و کســب تنها یک برد در رقابت های فصل جاری 
لیگ دسته یک فوتبال ایران، در نهایت علی اصغر کلانتری 
از سرمربی گری نفت مسجدســلیمان اخراج شد.گفته 
می شــود گزینه های بومی و غیربومی برای هدایت نفت 
مسجد سلیمان مدنظر مسئولان این باشگاه هستند. به 
گزارش منجیل خبر به نقل از ایسنا، نفتی ها از ابتدای فصل 
جاری تاکنون با مشکلات زیادی مواجه بوده اند؛ از جمله 
این مشکلات هم بسته بودن پنجره نقل انتقالات باشگاه 
و عدم اســتفاده از بازیکنان جدید در چند دیدار ابتدایی 
لیگ یک بود. نفتی ها دو فصل پیش از لیگ برتر به لیگ 
یک سقوط کردند و فصل گذشته در حالی که تا هفته های 
پایانی در کورس رقابت برای صعود به لیگ برتر بودند از 
رسیدن به سطح اول فوتبال حرفه ای ایران باز ماندند. اما 
این تیم امسال در ضعیف ترین شکل ممکن در لیگ یک 

حضور دارد. 

اخبار

رشــت - به گــزارش امور ارتباطات شــهرداری رشــت، 
هادی حق شناس ظهر یکشــنبه با حضور در صحن علنی 
شــورای اسلامی شهر رشــت با تاکید بر اهمیت شفافیت 
در مدیریت اظهار کرد: ما باید صادقانه مســائل را مطرح 
کنیم و از وعده هــای غیرقابل تحقق خودداری کنیم چرا 
کــه مردم از مــا انتظار دارند که واقعیت هــا را بگوییم و 
به جــای انداختن مســائل بر دوش دیگــران، به دنبال 

باشیم. راه حل 
 حق شــناس به مشــکلات ناشــی از فهم نادرست قوانین 
اشــاره کرد و گفت: من حق ســلب عضویت اعضای شورا 
را ندارم؛ این موضوع باعث ناراحتی مردم می شــود و اگر 
مــا بتوانیم با همدلی و همکاری، مشــکلات را حل کنیم، 

قطعاً مردم خوشــحال خواهند شد.
 وی بــا تأکید بــر اهمیت حضور در میــان مردم و حل 
مشــکلات آن ها، افزود: من هرجا احســاس کنم که نیاز 

به حضور دارم، حتماً خواهم رفت و مشــکلات را بررسی 
خواهم کرد و این رویکرد به ما کمک می کند تا مســائل 

را بهتر درک کنیــم و راه حل های مؤثری پیدا کنیم.
 اســتاندار گیلان به بودجه های اســتانی اشــاره کرد و 
گفت: وضعیت بودجه مناســب نیســت، امــا ما ظرفیت و 
اســتعدادهای زیادی داریم که باید از آن ها بهره برداری 
کنیــم و باید تــلاش کنیم تــا بودجه های بیشــتری به 
اســتان تخصیص یابــد و این امر نیازمنــد همکاری همه  

است. جانبه 
 حــل مشــکلات رشــت نیازمنــد همــکاری و گفتمان 

است مشخص 
 اســتاندار گیلان بر ضرورت همکاری و گفتمان مشخص 
برای حل مشــکلات شــهری تأکید کرد و گفت: بسیاری 
از مســائل قابل حل هســتند، اما نیاز به یک برنامه ریزی 

داریم. همدلی  و  دقیق 

 وی ادامه داد: مشــکلاتی که با آن مواجه هستیم، ریشه 
در ســوءتفاهم ها و کمبــود منابع دارد؛ بــه عنوان مثال، 
شرکت آب و فاضلاب کشــور امسال ۳۵۰ میلیارد تومان 
برای رشــت در نظر گرفته اســت و این رقم نشان دهنده 
نیــاز ما به مدیریت درســت و اســتفاده بهینــه از منابع 

است.
 وی همچنین به مســائل زیســت  محیطی اشــاره کرد و 
افزود: مشــکل تصفیه خانه رشت باید به سرعت حل شود؛ 
اگر ایــن موضوع حل شــود، به طور خودکار مشــکلات 
مرتبط با رودخانه زردجوب نیز برطرف خواهد شــد و ما 
نیــازی به لایروبی تالاب نداریم، بلکــه باید از منابع آب 

کنیم. استفاده  درستی  به 
 حق شــناس همچنیــن بــه وضعیت تالاب ها در اســتان 
اشــاره کرد و گفت: خشــک شــدن تالاب ها ناشــی از 
برداشــت بی رویه آب برای کشاورزی اســت و ما باید با 

برنامه ریزی مناســب و استفاده از آب تصفیه شده، جلوی 
بگیریم. را  بحران  این 

 اســتاندار گیلان در ادامه بر اهمیت همکاری میان شورا 
و شــهرداری تأکید کــرد و گفت: هر زمان کــه نیاز به 
امضای بنده باشــد دریغ نخواهم کرد چــرا که هدف ما 

این اســت که مشکلات مردم را حل کنیم.
 وی بــا تاکیــد بر اینکه تمــام ظرفیت اســتانداری  در 
اختیار شــهردار جــوان، متخصص و بــا انگیزه برای رفع 
مشــکلات و چالش های شــهر رشــت قرار خواهم داد، 
ادامه داد:  شــورای اســلامی و شــهرداری رشــت ما را 
در کنــار خــود ببینند چرا کــه با وفــاق و همدلی همه 

شد. خواهد  برطرف  مشکلات 
از گام های  پایان تصریــح کرد: توســعه  حق شــناس در 
کوچک شــروع می شــود و بایــد با همدلــی و همکاری، 
مشــکلات را شناسایی و راه حل های مشخصی ارائه دهیم.
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مشکلات گیلان با همدلی و تلاش قابل حل است ضرورت همکاری و گفتمان مشخص

 برای حل مشکلات شهری

مرکــزی - مدیر عامل شــرکت برق منطقــه ای باختر در 
نشست شورای انسجام بخشی صنعت آب و برق با مدیران 
و شــوراهای فرهنگی صنعت آب و برق  استان مرکزی در 
خصوص برنامه های  انجام شــده مدیریت مصرف برق در 
تابستان ۱۴۰۳ ،توزیع عادلانه انرژی و تقویت زیرساختهای 
صنعت آب و برق را در تامین امنیت و آرامش مردم، حیاتی 
دانســت و گفت: تمامی دســتگاههای اجرایی اســتان،در 
مباحث مدیریت مصرف برق در تابســتان ۱۴۰۳ همکاری 

های لازم را با مجموعه صنعت برق استان نمودند.
به گزارش دفتر روابط عمومی  شــرکت بــرق منطقه ای 
باختر بزرگ”مجتبی داودآبادی” در نشست شورای انسجام 
بخشــی مدیران صنعت آب و برق استان مرکزی با تاکید 
بر نقش این شــورا در تدوین و اجرای طرح های تخصصی 

به منظور تامین آب و برق مورد نیاز شــهروندان، امنیت و 
آرامش مردم را در گرو تامین زیرساخت های مرتبط با آب 
و برق دانســته و از توزیع عادلانه انــرژی به عنوان راهکار 
موثر در ایجاد تــوازن در توزیع و مصرف انرژی به ویژه در 
شــرایط پرباری نام برد و از دستگاههای اجرایی استان  که 
در مباحــث  مدیریت صحیح مصــرف انرژی با وزارت نیرو 
و شــرکت توانیر در تابســتان ۱۴۰۳ همکاری و مساعدت 

نمودند تقدیر و تشکرنمود .
همچنین در این نشســت مدیرعامل شرکت توزیع نیروی 
برق استان مرکزی و رئیس شورای انسجام بخشی صنعت 
آب و برق اســتان ، ضمن قدردانــی از همراهی مردم در 
اجرای برنامه های مدیریت مصرف که منجر به گذر موفق 
از پیک تابســتان ســال ۱۴۰۳  شد از تدوین  برنامه  های 
تخصصی در بخشهای مختلف صنعت برق با هدف مدیریت 
بار شبکه در ســاعات پرباری در تابستان سال جاری، خبر 
داد و گفــت: اجرای برنامه های تدوین شــده گذر از پیک 
۱۴۰۳ از ســال گذشــته آغاز شدو خوشــبختانه با تلاش 
کارکنــان صنعت برق و همکاری مردم مشــکلی در تامین 

برق مورد نیاز هموطنان استان مرکزی نداشتیم.
در ادامه نشســت دبیر شــورای فرهنگی صنعت آب و برق 
اســتان مرکزی ضمن ارائه گزارش از این شــورا به نحوه 
برگزاری مســابقات قرآنــی و فرهنگی بــرای  کارکنان و 

خانواده ایشان اشاره نمود.
در پایان نیز از دیســپاچینگ و RDC شرکت برق منطقه 

ای باختر تقدیر به عمل آمد.

برگزاری نشست شورای انسجام بخشی صنعت آب و برق استان مرکزی به 
میزبانی برق باختر 

مســجد ســلیمان -  رییس اداره راه و شهرسازی 
مسجدســلیمان از رفــع تصرف و خلــع ید اراضی 
دولتــی بــه متراژ حــدود ۱۱ هــزار مترمربع این 
شهرستان خبر داد. سروش مهری دهنو با اشاره به 
اقدامات انجام شــده در راستای پیشگیری و مبارزه 
با پدیــده زمین خــواری و فرهنگ ســازی در این 
عرصه، اظهــار کرد: طی گشــت زنی های نیروهای 
یــگان حفاظت ســازمان ملــی زمین و مســکن 
اشخاصی  شد  مشــاهده  مسجدسلیمان،  شهرستان 
در اراضی ملی به مســاحت ۱۱ هــزار مترمربع که 
ارزش تقریبــی آن مبلغ ۳۸۰ میلیــارد ریال بوده 
را بــه تصرف خود درآورده اســت که بــا اقدام به 
موقع نیروهای یگان، اراضــی ملی از تصرف خارج 
و بــه اداره کل راه و شهرســازی بازگردانده شــد.  
او به نقش مهــم گزارش های مردمی در جلوگیری 
از تصرفــات اراضی دولتی اشــاره کــرد و افزود: 
گشــت حفاظت اراضــی ایــن اداره کل به صورت 
مســتمر مشغول بازدید از حوزه اســتحفاظی بوده 
و بــا هرگونه تصرف اراضی ملی به شــدت برخورد 
می کنــد. مهــری دهنو اضافــه کرد: شــهروندان 
می تواننــد در صورت مشــاهده هرگونــه تخلف و 
زمین خــواری بــا ســامانه تلفن گویــای ۴ رقمی 
۱۶۵۶ تمــاس بگیرند و هرگونــه دخل و تصرف و 
یــا تعرض و دخالت در اراضــی ملی و دولتی را به 
یگان حفاظت اداره کل راه و شهرســازی واقع در 

کنند. اعلام  مسجدسلیمان  شهرستان 

رفع تصرف ۱۱ هزار متر مربع از 
اراضی دولتی در مسجد سلیمان

اهــواز - ولی االله روشــن رئیس جهاددانشــگاهی علم و 
صنعت گفت: در حال حاضر دانش فنی طراحی و ساخت 
دکل های حفاری سنگین تا ۳ هزار اسب بخار با جدیدترین 
طراحی سازه  دکل حفاری مطابق با استاندارد API توسط 
جهاددانشگاهی به داخل کشور منتقل و بومی سازی شده 
است. رئیس سازمان جهاددانشگاهی علم و صنعت با اشاره 
به اینکه برپایــی اولین دکل حفاری )۷۱ فتح( در منطقه  
عملیاتی اهواز )میدان منصوری( و انجام تست های عملیاتی 
به منظور آغاز عملیات حفاری در سال ۱۳۹۱، ساخت، نصب 
و راه اندازی شــد، ادامه داد: دومین دکل حفاری )۷۲ فتح( 
نیز در سایت بازسازی شماره  یک شرکت ملی حفاری ایران 
در ســال ۱۳۹۸ رونمایی شد و در حال حاضر در اهواز در 
حال حفاری یک چاه اکتشــافی قرار گرفته است.  وی در 
توضیح مشــخصات دکل) ۷۳ فتح( و زمان رونمایی از آن 
گفت: دکل ۷۳ از نوع اسکید و دارای توان ۲۰۰۰ اسب بخار 
است و سهم ساخت داخل این دکل حفاری خشکی بیش از 
۵۰ درصد بوده است. رئیس سازمان جهاددانشگاهی علم و 
صنعت گفت: سازه دکل به همراه سیستم برق، کنترل و تاپ 
درایو از جمله تجهیزات اصلی این دکل هستند که در داخل 
کشــور ساخته و مونتاژ و راه اندازی شده اند.  وی افزود: ما 
توان طراحی و ساخت دکل های حفاری در خشکی را داریم 
و در بحث دکل های دریا در حوزه برق و کنترل توان بالایی 
داریم. وی ادامه داد: همچنین دکل های حفاری می توانند 
سازه های بزرگ، ساختمان ها و تأسیساتی باشند که برای 
حفاری چاه های آب، چاه های نفت یا چاه های استخراج گاز 

طبیعی به کار می روند.

طراحی و ساخت دکل های حفاری 
سنگین تا ۳ هزار اسب بخار 

بوشهر - شهرداربندربوشــهرگفت: بوشهری ها نسبت به ثبت 
معاملات اموال واملاک خود اقدام کنند.

حســین حیدری اظهارداشــت:بر اســاس قانون، پیش فروش 
ساختمان ها به صورت سهم از عرصه و اعیان باید درسامانه ثبت 
الکترونیک اســناد به ثبت برســد، در غیر این صورت معاملات 
غیررسمی اعتبار قانونی نخواهند داشت. وی بر لزوم اجرای قانون 
الزام به ثبت اسناد رسمی اموال غیرمنقول در بوشهر تأکید کرد. 
شهرداربندربوشهربااشاره به اهمیت ثبت رسمی معاملات املاک 
درجلوگیری ازبروزمشکلات حقوقی،گفت:شهروندان برای تضمین 

حقوق خود،معاملات املاک را به صورت رسمی ثبت کنند.
حیدری تاکیدکرد:براســاس قانون،پیش فروش ساختمان هابه 
صورت سهم ازعرصه واعیان بایددرسامانه ثبت الکترونیک اسنادبه 
ثبت برسد،درغیر این صورت معاملات غیررسمی اعتبار قانونی 

نخواهند داشت.

وی همچنیــن تأکید کرد: با اجرای قانون الزامی ثبت رســمی 
معاملات غیرمنقول)املاک(،همه اسناد عادی مرتبط با معاملات 
املاک از ارزش قانونی برخوردار نبوده و دستگاه های اجرایی آن ها 

را نخواهند پذیرفت.
شهردار بندربوشهر با اشاره به وظایف سازمان های دولتی و نهادهای 
مرتبط افزود: شهرداری ها، تأمین اجتماعی و دیگر ارگان ها باید 
با اتصال به ســامانه ثبت الکترونیک اسناد،پاسخ استعلامات را 
به صورت رســمی اعلام کنند تا از بروز مشکلات احتمالی برای 

شهروندان جلوگیری شود.
حیدری یادآور شد:شــهروندان بایددقت داشته باشندکه باثبت 
رسمی معاملات خود،از حقوق قانونی واجتماعی خود محافظت 

کنندوازمشکلات احتمالی درآینده جلوگیری کنند.
وی با تاکیدبراینکه سرعت بخشــی به حل مســائل شهروندان 
بایدسرلوحه کار همکاران شهرداری قرارگیرد،خطاب به تمامی 
مدیران توصیه کردتابارعایت کامل ضوابط قانونی، به صورت جدی 

در پی رفع نیازهای شهروندان و توسعه شهری باشند.
شهرداربندربوشهربابررســی مشــکلات مطرح شــده ازسوی 
شهروندان تصریح کرد:رفع برخی ازمســائل وموانع شهروندان 
درحوزه شهرسازی،تنها اختیاردراختیارشهرداری نبوده ونیازمند 
همراهی بین دستگاهی است وامیدواریم با ورود معاون محترم 
اســتانداروهمراهی اداره کل راه وشهرسازی،این مشکلات هرچه 
سریعتر برطرف شود. حیدری بابیان اینکه فرصت مدیران برای 
خدمتگزاری به مردم دائمی نیست،افزود:مدت زمان محدودی که 
در اختیارمدیران است بایددرراستای رفع موانع ومشکلات مردم 

صرف شود.

شهروندان بوشهری برای جلوگیری از بروز مشکلات حقوقی معاملات املاک 
خود را ثبت رسمی کنند 

بوشــهر - مدیرعامــل شــرکت پایانــه های نفتــی ایران 
گــوی  اساســی  تعمیــرات  عملیــات  گفت:درجریــان 
شناورشماره۲پارس جنوبی که دربخش خشکی برنامه ریزی 
شــده بود،متخصصــان مــا با ارائــه ایده ها وســناریوهای 
نوآورانه،موفق شــدندازهدررفت حتی یــک قطره میعانات 

گازی وایجاد آلودگی محیط زیستی جلوگیری کنند
عباس غریبی با اشــاره به نقش برجســته نیروهای جوان 
ومتخصص شــرکت پایانه هــای نفتی ایــران درجلوگیری 
از هدررفت میعانــات گازی،اظهــار کرد:درجریان عملیات 
تعمیرات اساســی گــوی شناورشــماره۲پارس جنوبی که 
دربخش خشکی برنامه ریزی شــده بود،متخصصان داخلی 
با ارائه ایده ها وســناریوهای نوآورانه، موفق شدندازهدررفت 
میعانات گازی وایجادآلودگی محیط زیستی جلوگیری کنند.
وی نتایج حاصل ازاین عملیات رانشــان دهنده توان بالای 
متخصصــان جوان کشــوروتعامل کارآمدآنــان بانیروهای 
باتجربه دانســت وبیان کرد:این مهم ســبب تحقق اهداف 
کلان سازمان وپیشبرد پروژه های مهم درصنعت نفت کشور 

می شود.
رییــس پایانــه میعانــات گازی پــارس جنوبــی نیزبیان 
داشت:به منظورانتقال این گوی شناوربه ساحل جهت انجام 
تعمیرات اساسی،ابتدابایدمیعانات گازی درون رشته هوزهای 

روآبی،زیرآبی ومحتوای داخلی گوی شناورتخلیه می شد.
غلامحسین گرامی نیز بااشــاره به تعمیرات اساسی توسط 
متخصصــان داخلی خاطرنشــان کرد:به منظور انتقال گوی 
شناور شماره۲پارس جنوبی به ساحل برای انجام تعمیرات 

هوزهــای  رشــته  درون  گازی  اساســی،ابتدابایدمیعانات 
روآبی،زیرآبی ومحتوای داخلی گوی شناورتخلیه می شد.

فنــی  ازبررســی های  راســتا،پس  افزود:درایــن  وی 
چندســاعته وچندیــن هفتــه مشــاوره وارزیابی توســط 
صادرات،مهندســی  عملیــات  اداره  متخصصــان 
وتیم های  بارگیــری  عملیات،میترینگ،اسناد،سرپرســتان 

غواصی،بهترین روش انتخاب شد.
رئیس پایانه میعانات گازی پــارس جنوبی افزود:این روش 
پــس ازبررســی دقیــق فاکتورهاهمچون فشاراســتاتیک 
میعانات گازی دربســتردریا،چگالی محموله،حجم میعانات 

موجوددرتجهیزات ورفتارسیالات طراحی واجراشد.
گرامــی روش منتخــب رابارعایت کامل الزامات زیســت 
محیطی،صرفه جویی در زمان وهزینه وجلوگیری ازهدررفت 
میعانات گازی دانســت وگفت:اســتفاده ازآب دریا به عنوان 
عامل رانش برای انتقال میعانــات گازی ازطریق پمپ های 

کشتی به مخازن متمرکز بودکه برای اولین بارانجام شد.
جانشــین عملیات صــادرات پایانه میعانــات گازی پارس 
جنوبــی نیزتأکیدکرد:ایــن عملیــات باهماهنگــی کامل 
بین شــرکت هاومجموعه های برون ســازمانی شامل اداره 
کل نظــارت برصادرات،اموربین الملــل شــرکت ملی نفت 
ایران، دیســپاچینگ مجتمــع گازپــارس جنوبی،مخازن 
متمرکزعسلویه وپالایشگاه لاوان وکاپیتان کشتی موردنظر 
انجام شــد.  قلعه نژادافزود:درکنارایده های نوآورانه نیروهای 
جوان،تجربــه ورهنمودهای متخصصان وپیشکســوتان که 

نقش کلیدی دردستیابی به این موفقیت موثر بود.

تعامل کارآمد متخصصان جوان با نیروهای باتجربه سبب تحقق اهداف کلان 
صنعت نفت کشور

رشت -به گزارش روابط عمومی و امور بین الملل شورای رشت 
، محمد حسین واثق کارگرنیا رئیس شورای اسلامی شهر رشت 
در یکصد و چهل و ششــمین جلسه علنی شورا در ساختمان 
جلسات شورای رشت با قدردانی از حضور خبرنگاران در جلسه 
علنی صحن شــورای رشت اظهار کرد: رسانه ها همواره همراه 
مجموعه مدیریت شهری رشت در جلسات حضور پیدا می کنند 
و لازم می دانم از زحمات این قشــر پر تلاش تقدیر و تشــکر 
کنم . وی با بیان اینکه متاسفانه مدتی است که اخبار شهادت 
مردان مجاهد خدا توســط رژیم غاصب اسرائیل به گوش می 
رســد افزود: اخیرا نیز خبر شــهادت یحیی سنوار از مبارزین 
و مردان بزرگ و تاثیرگذار فلســطین توســط رژیم نامشروع 

اسراییل خشــم جهانی را برافروخت و یقینا این اقدامات غیر 
انســانی از سوی ملت بزرگ ایران اســلامی و دیگر ملت های 
آزاده جهان بی پاسخ نمی ماند و روز گذشته نیز شاهد اصابت 
یک پهپاد که به راحتی از تمامی سیستم های امنیتی اسرائیل 
جنایتکار عبور کرد به ویلای نخست وزیر اسرائیل غاصب بودیم 
، این موضوع پوشــالی بودن ادعاهای صهیونیست غاصب را به 

همگان اثبات کرد. 
رئیس شــورای اســلامی شهر رشــت به حضورش در مجمع 
مشورتی روسای شوراهای اســلامی کلان شهرهای کشور در 
شهر همدان اشــاره کرد و گفت: مجمع مشورتی دارای چهار 
کمیسیون تخصصی است و بنده نیز عضو کمیسیون عمران این 
مجمع هستم و دغدغه های مشترک عمرانی ما بین شهرهای 
کشور در این کمیسیون بررسی و راهکارهایی ارائه شد.کارگرنیا 
با اشــاره به دستورات بررسی شــده در نشست مجمع همدان 
افزود: در این مجمع بیانیه ای در بندهای مختلف  صادر شــد 
که ماحصل آن در ابتدا تقاضای دیدار با مقام معظم رهبری بود 
که تاکید شد از محضر مقام معظم رهبری درخواست داریم به 
منظور تاکید مجدد معظم له در خصوص جایگاه رفیع شوراها 
و اهمیت دادن به جنبه مردم سالاری دینی با دیدار نمایندگان 
شوراهای اسلامی شهر و روستا در این دوره موافقت فرمایند تا 
در آستانه هفتمین دوره انتخابات شوراها خون تازه ای در رگ 

های جامعه شورایی کشور جریان پیدا کند.
وی با بیان اینکه همچنین اصلاح قانون شــوراها در مجلس از 
دیگر بندهای این بیانیه اســت تصریح کرد: در این بیانیه آمده 
اســت با عنایت به اینکه اصلاح قانون شــوراها در دستور کار 
مجلس قرار دارد ، شایســته اســت چند نفر از اعضای مجمع 
مشــورتی به نمایندگی از روسای شــهرهای مراکز استان در 
جلسات کمیسیون سیاست داخلی و شوراهای مجلس حضور 
داشته باشــند تا اصلاح قانون شوراها به بهترین شکل صورت 

گیرد.
رئیس شــورای اسلامی شهر رشت به ســومین بند از  بیانیه  
مجمع مشورتی روسای شوراهای اسلامی کلانشهرهای کشور 
در همدان اشــاره کرد و گفت: در این بند بیان شــده که نظر 
به نقش مهم اســتانداران در بهبود کیفیت خدمات رسانی به 
شــهروندان ، پیشنهاد می شود که یکی از ملاک های ارزیابی 
عملکرد استانداران نحوه تعامل آنان با مدیریت شهری باشد و 

این مهم در دستور ارزیابی سالانه وزیر کشور قرار بگیرد .
کارگرنیا با اشــاره به دیگر بندهای این بیانیه افزود: همچنین 
تعیین تکلیف و جبران معافیت های عوارض شــهرداری ها در 
قانون های مختلف ، معافیت شهرداری ها از پرداخت هرگونه 
وجه تحت عنوان حق النظاره چاه های اســتحصال آب فضای 
ســبز توســط دولت، ایجاد ردیف درآمدی ناشــی از استرداد 

مالیات بر ارزش افزوده، تشکیل سازمان مستقل محیط زیست 
در شهرداری های شــهرهای مراکز استان ، انعقاد تفاهم نامه 
همکاری با شــرکت مهندسی آب و فاضلاب کشور در راستای 
تسهیل شــرایط استفاده از پساب شــهری، تدوین شیوه نامه 
جامع کاشت و نگه داشت درختان متناسب با اقلیم شهرها  و... 
از دیگر بندهای این بیانیه بود که به تصویب مجمع مشــورتی 

روسای شوراهای اسلامی کلانشهرهای کشور رسید.
وی به پیش رو بودن هفته رشــت اشــاره کــرد و گفت: قصد 
داریم  هفته رشت ســال جاری در حد کشوری و فرا کشوری 
برگزار شود و در این راستا در مجمع مشورتی روسای شوراهای 
اسلامی کلانشهرهای کشور در همدان با رایزنی هایی که انجام 
دادم موافقت دکتر چمران رئیس مجمع مشــورتی روســای 
شوراهای اسلامی کلانشهرهای کشور به منظور برگزاری دوره 
بعد این مجمع در شــهر رشت  جلب شد و ان شاا این مجمع 
همزمان با هفته رشــت در این شــهر برگزار می شود و یقینا 
حضور روســای شوراهای اسلامی و شــهرداران کلانشهرها و 
مراکز اســتانهای کشــور می تواند به یک فرصت برای معرفی 
ظرفیت های رشــت به دیگر شهرهای کشور و همچنین بهره 
مندی از تجــارب و توانمندی های دیگر شــهرها در مباحث 
مختلف و گسترش تعاملات با هدف توسعه هر چه بیشتر رشت 

باشد.

برگزاری مجمع مشورتی روسای شوراهای اسلامی کلانشهرهای کشور 
به میزبانی رشت در هفته رشت

گـــزارش


